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Impressie bezoek gemeente Hoorn / Versterking Markermeerdijken 
 
Op een zeer regenachtige vrijdagmiddag op 20 oktober jl. brachten de 19 leden van de OSNH, 
incl. bestuursleden, een bezoek aan de gemeente Hoorn / Versterking Markermeerdijken HHNK. 
Zij werden welkom geheten door de burgemeester van Hoorn, de heer Jan Nieuwenburg. De 
gemeente Hoorn heeft 75.000 inwoners en staat bekend als de “Stad van de Gouden Eeuw”. 
 
De burgemeester gaf aan dat hij inmiddels 7 jaar burgemeester is van de gemeente Hoorn. En 
veel bestuurlijke ervaring heeft. Hij prijst de bestuurlijke samenwerking West-Friesland, 
bestaande uit 6 gemeenten en waarbinnen de gemeente Hoorn als de centrumgemeente 
optreedt. Hij staat stil bij de kracht van de Regio. De Regio West-Friesland is de “Voortuin van 
Amsterdam” en richt zich op de volgende speerpunten: het bevorderen van economische 
ontwikkelingen, het realiseren van woningbouw, het oplossen van Duurzaamheidsvraagstukken. 
De burgemeester ging verder in op de achtergrond van het Pact van West-Friesland en in het 
streven van Pact naar Impact.  
 
De gemeente Hoorn is een aantrekkelijke gemeente ook voor investeerders. De gemeente heeft 
te maken met een hogere vergrijzing ten opzichte van het landelijke gemiddelde, met als gevolg 
een toename van de zorgvraag. 
 
Vervolgens verzorgden de heer Langeveld, Hoogheemraad HHNK, en mevrouw Willig, 
Projecmanager HHNK een presentatie over de Versterking van de Markermeerdijken. De 
versterking vindt over een lengte van 33 km plaats en bestaat uit 15 modules.  Er is sprake van 
een PPS-constructie. Deze constructie tussen private en publieke partijen wordt als zeer prettig 
ervaren. De werkzaamheden worden zowel buitendijks als binnendijks uitgevoerd. Stabiliteit staat 
voorop, maar ook de hoogte van de dijk is bepalend. In het werk loopt ook gelijktijdig een Pilot 
Vergroening Dijkbekleding mee. Niet te vergeten de koppelkansen, zoals de aanleg van fiets- en 
wandelpaden op de dijk zelf. De dijk wordt als een recreatief balkon beschouwd, inclusief een 
stads-strand binnen het grondgebied van Hoorn. Het zand dat aangeleverd wordt is afkomstig uit 
België.  
Het einddoel is in 2027 “Dijk veilig voor 50 jaar” Vanwege het slechte weer konden de 
werkzaamheden niet van dichtbij bekeken worden, maar vanuit het restaurant van de 
schouwburg.  
 
Het was de bedoeling om met twee stadsgidsen een wandeling door Hoorn te maken. Het weer 
was helaas de boosdoener. De twee stadsgidsen van de Vereniging Oud Hoorn waren in de 
plaats daarvan bereid een mondelinge toelichting te verzorgen over Hoorn en haar geschiedenis. 
Zeer indrukwekkend.  
Na afloop ging het gehele gezelschap toch wandelend, onder begeleiding van de beide 
stadsgidsen, richting het Oostereiland, waar onder het genot van een hapje en drankje werd 
nagepraat.  
Bij vertrek naar huis kregen de leden uit handen van de burgemeester een attentie van de 
gemeente Hoorn aangeboden. Nogmaals dank daarvoor. 
 


